

KTV 专用雾机
Haze Machine



HS-300 雾机是本公司自主设计的一款特效雾机，适用于专业灯光展示厅、酒吧、KTV、夜总会、剧场演出尤其有使用激光灯，光束灯、LED 灯的场所，更加需要这种设备。它有以下特点：

- 1、不需加热，使用专用雾油
- 2、省油，1 升油可连续工作 20 个小时
- 3、干燥：尽管长时间连续工作，不会产生湿气，油粒子，不会造成灯光设备的油性残油
- 4、均匀：产生烟雾均匀、细腻、扩散快速
- 5、无臭味：产生的烟雾是无色无味的，在雾油里还可添加任何油性香精。

HS-300 Haze machine is the company independently designed a special effects fog machines, for professional lighting showrooms, Bars, KTV, night clubs, theater particularly laser light, beam lights, LED lights place, More in need of such equipment. It has the following characteristics:

- 1、No need Pre-heating, the use of special oil mist
- 2、fuel-efficient, one liter of oil can work for 20 hours
- 3、Drying: Despite long hours of work, no moisture, oil

particles, will not cause the lights set Preparation of the residual oil

- 4、 uniform: smoke uniform, delicate, fast diffusion
- 5、 no smell: smoke is colorless and odorless, the oil mist can be added in any oily flavor

- 1.均匀轻薄的薄雾效果，低噪环保，不会产生焦味，绝不污染镜片；
- 2.独家油瓶防滑落、防漏油安全设计，便于携带，运输不会导致烟油溢出；
- 3.低耗油量，小巧方便；
- 4.数码控制界面及支持 DMX-512 信号控制。

1. Producing even light haze, low noise, no burnt odor, no harm to the optic;
2. Fluid tank with exclusive anti-slip and anti-leaking safety design prevents spills during machine transportation;
3. Low fluid consumption rate, small size and convenient to use;
4. Built-in digit control panel, and allow DMX-512 signal control.

技术参数

电 压： AC 220-240V 50/60Hz AC100-120V 50/60Hz

功率： 300W

烟油容量： 1.2 升

风扇角度： 不可调

输出风力调节： 不支持

控制方式： 数码显示屏、DMX512

净重： 7.5kg

毛重： 8.5kg

产品尺寸： 31*29*28cm

包装尺寸： 39*26.5*28.5cm(纸箱包装)

Technical Parameters Voltage: AC 220-240V 50/60Hz AC100-120V 50/60Hz

Power: 300W

Smoke oil capacity: 1.2 L

Fan angle: /

Output Wind adjustment : /

Control: digit display, DMX512

N.W: 7.5kg

G.W: 8.5kg

Product Size: 31*29*28cm

Package Size: 39*26.5*28.5cm

